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Protokół Nr XLVIII/2022 

z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 22 lutego 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Józef Wawrzyn Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:50 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

  2. Marian Chmielewski – udział w posiedzeniu zdalnie 

       3. Teresa Dzienis – udział w posiedzeniu zdalnie 

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz – udział w posiedzeniu zdalnie 

       7. Zbigniew Mieruński – udział w posiedzeniu zdalnie 

       8. Marian Mioduszewski 

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Krystyna Sadowska – udział w posiedzeniu zdalnie 

       11. Zofia Syperek  

       12. Monika Wałejko  

       13. Józef Wawrzyn  

  14. Andrzej Tobolski  

   15. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28.12.2021 r.; 17.01.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości i sposobu poboru opłaty targowej 

4) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi  

5) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2022” 

6) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej szkoły filialnej w Jabłońskich 

7) uchylenia uchwały w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy 

Dostępności po zakończeniu projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu 

przyjaznej przestrzeni edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia" 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok 

10) rozpatrzenia petycji z dnia 9 grudnia 2021 r. 

11) rozpatrzenia petycji z dnia 20 grudnia 2021 r.  

7. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok   
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8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2021 rok 

9. Interpelacje radnych 

10. Zapytania radnych 

11. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

12. Wolne wnioski 

13. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

XLVIIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Józef Wawrzyn. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

W związku z koniecznością minimalizowania procesu rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2  

i działając na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t.j. Dz. U. poz. 1842 z późn. zm.) Przewodniczący przeprowadził obrady w trybie 

hybrydowym. 

 

Do pkt 2  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie  

w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu oraz poprzez dodanie  w pkt 6 podpunktu 13) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

12 stycznia 2022 r. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenia w pkt 6 podpunktu 12) projektu uchwały w sprawie 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo  

wdziałaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zarządził przerwę w obradach ze względu na problemy techniczne 

godz. 13:22. 
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Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn wznowił obrady – godz. 13:31 

 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński opuścił obrady godz. 13:32 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zaproponował zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie  

w pkt 6 podpunktu 13) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 stycznia 2022 r. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia 

poprzez dodanie w pkt 6 podpunktu 13) projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 stycznia  

2022 r. 

 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie w pkt 6 podpunktu 13) projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzeniapetycjizdnia12stycznia2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie przyjęcie porządku po zmianach XLVIII 

sesji Rady Miejskiej. 

 

Do wniosku uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za porządek po wprowadzonych 

zmianach został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przegłosowania porządku obrad XLVIII sesji po zmianach  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 
 

Do pkt 3 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 28.12.2021 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 28.12.2021 r.  

W głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28.12.2021r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zapytał, czy są uwagi do protokołu z dnia 17.01.2022 r.  

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie protokół sesji z dnia 17.01.2022 r.  

W głosowaniu jawnym 12 za, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 17.01.2022r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:12,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:1,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 

 

Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował o odbytym spotkaniu Dyrektorami Jednostek Oświatowych odnośnie ujednolicenia regulaminów 

placówek. Odbyło się też spotkanie z sołtysami, posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Polskie Miasta Cittaslow, 

posiedzenie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. W styczniu został 

złożony wniosek o dofinansowanie w ramach II tury naboru do programu Cyfrowa Gmina, którego celem jest 

wsparcie cyfryzacji jednostek samorządowych i zwiększenie poziomu cyberbezpieczeństwa. Wniosek został 

pozytywnie zaopiniowany, w najbliższych dniach zostanie podpisana umowa. Kwota przyznanego 

dofinansowania wynosi ponad 600.000,00 zł i zakłada pokrycie wydatków kwalifikowanych w 100%. Okres 

projektu wynosi 18 miesięcy. W ramach projektu zostanie zakupiony sprzętu oraz oprogramowanie w Urzędzie 

Miejskim, Domu Kultury, Bibliotece oraz w OSiR. Został rozstrzygnięty konkurs na realizację zadań 

publicznych na rok 2022 przez organizacje pozarządowe. Na zadanie zostały przeznaczone środki w kwocie 

ponad 400.000 zł. Gmina pozyskała środki w wysokości ponad  3.000.000,00 zł na granty popegeerowskie  

z przeznaczeniem na zakup laptopów oraz komputerów dla dzieci z rodzin popegeerowskich. Otrzymają je 1043 

osoby. Wpłynęła jedna oferta na opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi wewnętrznej  

w Kośmidrach. Rozpoczęły się prace na ulicy Różanej. W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zostały 
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złożone wnioski na przebudowę drogi gminnej w Broniszach, przebudowę ulicy Wczasowej. Dofinansowanie 

będzie stanowiło około 23 i 30%. Na liście rezerwowej w tym programie, znalazła się droga Jany - Rożyńsk 

Mały, ulica Polna oraz droga wewnętrzna we Wsi Rożyńsk Mały. Do II naboru w ramach programu Polski Ład 

zostały złożone 3 wnioski o rozbudowę ulicy Bocznej, Oleckiej oraz Ełckiej wraz z całą infrastrukturą sanitarną, 

kanalizacyjną, wodociągową, deszczową wraz z oświetleniem. Drugi wniosek dotyczy budowy sieci 

wodociągowej Bałupiany, Niedrzwica, Łobody, Wiłkajcie, Somaniny, Mażucie, Pietraszki wraz  

z przepompownią wody w Gołdapi. Trzeci wniosek dotyczy przebudowy kanalizacji sanitarnej i wodociągowej 

na ulicy Partyzantów w Gołdapi. Jest możliwość złożenia wnioski do Polskiego Ładu w ramach terenów 

popegeerowskich. Według sugestii Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich będzie to przebudowa drogi 

wewnętrznej w miejscowości Dzięgiele oraz przebudowa dróg wewnętrznych w miejscowości Rożyńsk Mały  

i Babki. W programie pomoc dla gmin uzdrowiskowych jest możliwość złożenia 2 wniosków w sprawie których 

jeszcze trwają rozmowy.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy gmina realizuje harmonogram robót Zakładu Przyrodoleczniczego., 

czy Pan Marcinkowski skończył projekt naprawczy. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zwrócił się do radnego o złożenie pytań na piśmie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że ukazała się Pana Marcina Misiewicza z przedstawieniem 

powodów rezygnacji ze stanowiska Prezesa ADM-u. Na portalach internetowych była informacja, że burmistrz 

wystąpi do sądu, jeżeli prezes nie zmieni narracji.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że sprawa nie jest związana z funkcjonowaniem gminy.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile jest zwierząt w schronisku w Kośmidrach. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radny otrzyma odpowiedź na piśmie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy termomodernizacja Szkoły Podstawowej nr 1 w Gołdapi jest 

inwestycją zakończoną. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, żeby radny sam sobie odpowiedział. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zwrócił się do radnego, by złożył zapytanie bądź interpelację na 

piśmie i otrzyma odpowiedź w ciągu dni.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że 14 stycznia Departament Lecznictwa skierował 

pismo do burmistrza o ewentualną możliwości podjęcia działań, które skutkowałyby negocjacjami z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie celem zmiany planowanego przebiegu drogi wojewódzkiej DW651 przez 

miasto Gołdap. Gmina Uzdrowiskowa zobowiązana jest do zachowania wymagań wobec środowiska, które 

stanowią jeden z warunków posiadania statusu uzdrowiska. Zapytał, czy zostały podjęte działania w tym zakresie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie jest to inwestycja Samorządu Gołdapskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że każdy projekt realizowany w strefie 

uzdrowiskowej musi uzyskać audyt odnośnie oddziaływania tej inwestycji na środowisko. Zwrócił się  

do Burmistrza Gołdapi, by skierował pismo do Zarządu Wojewódzkiego czy odbyły się konsultacje oraz 

dopytanie o dokumenty odnośnie oddziaływania na środowisko. 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że jest już wydany ZRID, czyli zezwolenie  

na inwestycję drogową. Na realizację inwestycji drogowej  ZRID został oprotestowany przez mieszkańców, gdyż 

powoduje wywłaszczenie ponad 40 działek z kawałkach lub w całości wzdłuż ulicy Kolejowej i 1 Maja, 

Świerkowej i Zatorowej. Wyraził opinię, że priorytetem powinny być sprawy związane z zachowaniem  

i rozwijaniem funkcji uzdrowiskowej. 
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Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn  powiedział, że trzeba zwołać komisję w danej sprawie celem 

zapoznania się  z tematem.  

Do pkt 5  

 Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn powiedział, że 1 stycznia Przewodniczący Rady Miejskiej 

przekazał życzenia noworoczne mieszkańcom gminy podczas pokazu w Parku Miejskim. 13 stycznia 

Przewodniczący, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Józefa Wawrzyn i Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji wzięli udział w spotkaniu z mieszkańcami zorganizowanym przez mieszkańców odnośnie 

wzrostu cen za ciepło. 9 lutego przewodniczący wziął udział w spotkaniu z sołtysami. 21 lutego odbyło się 

spotkanie informacyjne dotyczące wzrostu cen za ogrzewanie. Komisja Rewizyjna w dniu 10 stycznia zajmowała 

się opracowaniem sprawozdania komisji za 2021 rok i zatwierdzeniem planu pracy komisji na 2022 rok. Komisja 

Skarg Wniosków i Petycji w dniu 14 stycznia zajmowała się rozpatrzeniem skarg. W dniu 17.01.2022 r. odbyła 

się XLVII nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Gołdapi. W dniu 19 stycznia 2022 r. odbyło się posiedzenie 

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, 20.01.2022 r. posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

9.02.2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Komisji Oświaty, Kultury, 

Kultury Fizycznej, Turystyki. 11.02.2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

14.02.2022 r. wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Gołdapi. 21.02.2022 r. posiedzenie Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 

Do pkt 6 

1) i 2) 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036 oraz wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap  

w 2021 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2021-2036 z autopoprawką.  

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 przewciw  uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 

 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 
Uchwała Nr XLVIII/371/2022 

/w załączeniu/ 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 
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Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 przeciw się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA:12,PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski  

Uchwała Nr XLVIII/372/2022 

/w załączeniu/ 

3)  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości sposobu poboru opłaty targowej. 

  

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek omówiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował jak głosowały komisje.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy jest to blisko 100% podwyżka. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że stawki określone w tej uchwale były określone w 2020 

roku, które miały obowiązywać w 2021. W związku z ustawą covidową wprowadzoną w 2021 roku, gminy miały 

zakaz poboru tej opłaty od stycznia do grudnia 2021 roku. Zmieniany zapis § 2, ust. 2 uchwały, która została 

podjęta w roku 2020. 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości sposobu poboru opłaty targowej. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Gołdap opłaty targowej oraz ustalenia 

wysokości sposobu poboru opłaty targowej  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVIII/373/2022 

/w załączeniu/ 
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4) 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. 

 

Dyrektor OPS Pani Emilia Mor – Górska omówiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował jak głosowały komisje.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVIII/374/2022 

/w załączeniu/ 

5)  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022”. 

 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski omówił projekt uchwały. Odpowiedział na pytanie 

radnego Andrzeja Tobolskiego, że na koniec grudnia 2021 roku w schronisku przebywało 72 psów. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że wg jego wyliczeń utrzymanie 1 zwierzęcia wynosi ok. 7000 zł 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że w roku 2021 na program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi gmina wydała kwotę 451 116,09 zł. Na to składa się utrzymanie psów  

w schronisku. Ponadto również kastracja, sterylizacja kotów i psów, usypianie ślepych miotów, czipowanie  

na kwotę  126 845,00 zł w roku 2021. Do tego dochodzi ta opieka weterynaryjna i leczenie. Koszt poniesiony  

w ubiegłym roku 23 955 zł. Zakup karmy dla kotów 4 200, a pozostała kwota od pierwszej kwoty wychodzi 

 na utrzymanie psów w schronisku. Wykonawca został wyłoniony w przetargu nieograniczonym. Były 2 oferty 

w tym przetargu i miesięczna stawka utrzymanie 1 psa w schronisku wynosiła 350zł brutto. 

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował jak głosowały komisje.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022”. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022” 

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 
Uchwała Nr XLVIII/375/2022 

/w załączeniu/ 

6) 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej szkoły filialnej w Jabłońskich. 

 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska omówiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował jak głosowały komisje.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi poprzez likwidację 

podporządkowanej jej szkoły filialnej w Jabłońskich  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, 

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 
Uchwała Nr XLVIII/376/2022 

/w załączeniu/ 

7) 

 Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności po zakończeniu 

projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej przestrzeni edukacyjnej  

z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia" . 

 

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek omówiła projekt uchwały. Zgłosiła 

autopoprawkę odnoszącą się do zmiany brzmienia § 1 o zacytowanie numeru uchwały oraz dokładny tytuł 

uchwały uchylanej. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała o kwoty w uchwale z 31 sierpnia 2021 roku, jakie kwoty są na 

dzień dzisiejszy.   

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek odpowiedziała, że szacowana wartość 

projektu wzrosła do 2 629 000,00 zł i  wniosek został złożony do konkursu. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że na etapie kiedy Rada Miejska podejmowała uchwałę  

w dniu 31 sierpnia 2021 roku nie było informacji o kwotach na etapie aplikowania. Kwota zawarta w podjętej 

uchwale wynosiła 2 629 565,00 zł i taka kwota jest wskazana w uchwale uchylającej, całkowita wartość projektu 

jest taka sama. Wysokość grantu wynosiła 1 305 000,00 zł na etapie uchwalania uchwały w dniu 31 sierpnia  

i ta sama kwota jest również w projekcie uchwały uchylającej. Nie ma tu umotywowania wzrostu, gdyż kwoty 

są takie same jak wcześniej.  

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek odpowiedziała, że po ocenie wniosku  

na koniec lipca kwota dofinansowania została zmniejszona o 195 000,00 zł i ostatecznie grant wyniósł 
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1 305 000,00 zł. Podejmując uchwałę w sierpniu w uzasadnieniu do uchwały to właśnie te kwoty, o których 

powiedziała radna Pani Wioletta Anuszkiewicz to były kwoty, które są z ostatecznej wersji wniosku  

po negocjacjach. I tymi kwotami posługujemy się do chwili obecnej. Mówiąc o wzroście wartości projektu i 

wkładu własnego odniesienie było do początkowego etapu, która wynosi ponad 1 198 000,00 zł . Wkład własny 

nie został uwzględniony w planowanym budżecie na rok 2022. W listopadzie podejmowane były działania w 

celu obniżenia standardów do 60% dla dwóch szkół celem obniżenia wkładu własnego. 4 lutego otrzymana 

została informacja o braku takiej możliwości. Wartość wkładu własnego ze względu na wzrost cen byłaby jeszcze 

wyższa. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz  zapytała, dlaczego nie został zabezpieczony wkład własny na realizację 

tego projektu i dlaczego 31 sierpnia rada przychyliła się  do realizacji tego zadania, nie została podpisana umowa 

i nie zostało wdrożone zadanie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jeżeli przychodzi wybierać pomiędzy 

dofinansowaniem 28, 30%  a 95% to wybierane jest 95% dofinansowanie.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz  wyraziła swoje zaniepokojenie propozycją uchylenia projektu 

dedykowanego dla szkół.   

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radna w ostatnich latach nie opowiadała się za 

budżetem w których było wiele inwestycji związanych ze szkołami.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz   odpowiedziała, że zależy jej na szkołach i na działaniach w gminie. To 

burmistrz nie wyraża troski brakiem informacji o sytuacji budowy Zakładu Przyrodoleczniczego.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności  

po zakończeniu projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej przestrzeni 

edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia" z autopoprawką. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 7 za, 3 przeciw, 3 wstrzymującymi się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie realizacji działań wskazanych w Indywidualnych Planach Poprawy Dostępności 

po zakończeniu projektu "Dostępna szkoła - innowacyjne rozwiązania w kreowaniu przyjaznej przestrzeni 

edukacyjnej z uwzględnieniem potrzeb uczniów oraz otoczenia" z autopoprawką  

 

Wyniki głosowania 

ZA:7, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ:3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:2 

 

Wyniki imienne: 

ZA(7) 

Marian Chmielewski, Zdzisław Janczuk, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(3) 

Teresa Dzienis, Zbigniew Makarewicz, Janina Pietrewicz 

NIEOBECNI (2) 

Wojciech Hołdyński, Marian Mioduszewski 

 
Uchwała Nr XLVIII/377/2022 

/w załączeniu/ 

8) 

 Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji. 

 

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek omówiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński dołączył do spotkania – 15:29 
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Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę  

w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”, w tym trybu konsultacji 

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 

Uchwała Nr XLVIII/378/202 

/w załączeniu/ 

 

9) 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok.  

 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Wałejko omówiła projekt uchwały.  

  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymujący się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2022 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:1,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 
Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 
 
 

Uchwała Nr XLVIII/379/2022 

/w załączeniu/ 

 

10) 
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Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 9 grudnia 2021 r. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz omówił projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 9 grudnia 2021 r. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 3 przeciw uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 9 grudnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 

 

 

Uchwała Nr XLVIII/380/2022 

/w załączeniu/ 

11)  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 20 grudnia 2021 r. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz omówił projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 20 grudnia 2021 r. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 20 grudnia 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 

 

 

Uchwała Nr XLVIII/381/2022 

/w załączeniu/ 

 

12) 
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Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo 

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

 

 Kierownik Wydziału WA Pani Róża Popławska omówiła projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 8 grudnia 2021 r. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 11 za, 3 przeciw uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej straży pożarnej za uczestnictwo  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, 

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 

 

Uchwała Nr XLVIII/382/2022 

/w załączeniu/ 

13) 

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 12 stycznia 2022 r. 

 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz omówił projekt uchwały. 

  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 12 stycznia 2022 r. r. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 12 stycznia 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Krystyna Sadowska, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI(1) 

Marian Mioduszewski 
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Uchwała Nr XLVIII/383/2022 

/w załączeniu/ 

 

Do pkt 7 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz omówił sprawozdanie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok. 

/w załączeniu/ 

 Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn wyraził podziw wykonanej pracy komisji.  

 Do pkt 8 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Monika Wałejko omówiła sprawozdanie Komisji rewizyjnej 

za 2021 rok.  

/w załączeniu/ 

Do pkt 9 

Brak interpelacji radnych. 

 

Do pkt 10 

Radny Pan Andrzej Tobolski złożył zapytanie w sprawie wywiązania się firmy VITARO z umowy oraz 

wyegzekwowanie należnych kar wynikających z umowy, kolejnej umowy na projekt naprawczy. 

 

Do pkt 11 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

  

Do pkt 12 

Radny Pan Marek Zajączkowski opuścił spotkanie – 16:12 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński zapytał o złożony w dniu 7 lutego wniosek dotyczącego ul. 

Jeziorowej o długości ok 100m – do 6 posesji - w związku z przebudową przez Zarząd Dróg Powiatowych ul. 

1-go Maja oraz sprawdzenie przy okazji stanu kanalizacji. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że jest za zrobieniu ulicy w całości, biorąc pod uwagę 

mieszkańców budujących się w tamtym terenie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski  powiedział, że wg ordynacji podatkowej burmistrz nie płaci od 8 lat podatku 

za użytkowanie samochodu służbowego.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn zwrócił się do radnego o złożenie wniosków na piśmie. Złożył 

wnioski w sprawie remontu odcinków dróg wiejskich w Kośmidrach. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, by radny dokładnie zapoznał się z zapisami ordynacji 

podatkowej.  

Wiceprzewodniczący Pan Józef Wawrzyn poinformował, ze wpłynął wniosek mieszkańca o zabranie głosu.  

Pan Maciej Kordjak przedstawił petycję w sprawie utrzymania funkcjonowania i rozwoju działalności 

szpitala w Gołdapi prowadzonego przez GoldMedica, Sp. z o.o. 

Do pkt 13 

Po wyczerpaniu porządku Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Józef Wawrzyn dokonał zamknięcia 

XLVIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                    Józef Wawrzyn  

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


